

carit KONGRESS

DIE DIGITALE REVOLUTION DER AUTOMOBILINDUSTRIE

28. September 2016 – IAA Hannover



Prof. Dr. Stefan Bratzel

Direktor und Gründer

Center of Automotive Management



Vita

Prof. Dr. Stefan Bratzel ist Direktor und Gründer des unabhängigen Center of Automotive Management an der Fachhochschule der Wirtschaft in Bergisch Gladbach. Nach einem abgeschlossenen Studium der Politikwissenschaften an der Freien Universität Berlin und der anschließenden Promotion, wurde Bratzel in und um die Automobilbranche aktiv. Hier durchlief der 1967 geborene Wissenschaftler unter anderem Stationen als Produktmanager bei smart, als Programm Manager, Product Line Automotive bei Group3G oder als Leiter Business Development Automotive bei PTV. Als Dozent und Studiengangsleiter für Automotive Management an der Fachhochschule der Wirtschaft in Bergisch Gladbach und als Direktor des ortsansässigen Auto-Instituts ist Bratzel seit April 2004 tätig.

carit CONGRESS

THE DIGITAL REVOLUTION OF THE AUTOMOBILE INDUSTRY

September 28, 2016 – IAA Hanover



Prof. Dr. Stefan Bratzel

Director and Founder

Center of Automotive Management



Vita

Dr. Stefan Bratzel is the director and founder of the independent Center of Automotive Management at the University of Applied Sciences in Bergisch Gladbach. After completing his studies in political science and later earning his doctorate, Bratzel worked in and around the auto industry. Among other positions, he has held posts as a project manager at smart, as program manager, Project Line Automotive at Group3G, and as the head of Business Development Automotive at PTV. Since April 2004, he has worked as a lecturer and course program director for automotive management at the University of Applied Sciences in Bergisch Gladbach.